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SLOVENSKÝ HOROLEZECKÝ SPOLOK JAMES 
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA KONTROLNEJ KOMISIE 

 

Termín konania: 17. 4. 2024 – 9.30-11.00 hodín 

Miesto konania: sídlo SHS JAMES, Junácka 6, Bratislava, II. Poschodie, kancelária predsedu SHS 

JAMES 

Prítomní členovia: Jiří Jeřábek – predseda komisie, Vladimír Ceniga, Peter Frankovič 

Ospravedlnení:  

Hostia: Anton Pacek – predseda SHS JAMES 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1) Zahájenie 

2) Informácia o vyúčtovaní verejných financií za rok 2023, overenie dokladov 

3) Informácie o stave ostatných finančných zdrojov SHS James 

4) Rôzne  

 

 

Ad 1) 

Zasadnutie Kontrolnej komisie (ďalej tiež len „KK“) zahájil predseda Jiří Jeřábek, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Kontrolná komisia SHS JAMES je uznášaniaschopná. 

 

Ad 2) 

Predseda SHS James Anton Pacek predložil komisii vyúčtovanie verejných finančných prostriedkov za 

rok 2023 (PUŠ a Top tím) v podobe, v akej bolo vyúčtovanie odoslané na MCRŠ SR. Predseda komisie 

doplnil, že vyúčtovanie je kontrolované priebežne v súlade s podmienkami príslušných zmlúv a každý 

mesiac sa priebežné čerpanie zverejňuje. Predseda SHS JAMES doplnil informáciu, že je v sídle spolku 

prítomná aj účtovníčka spolku a je pripravené poskytnúť akékoľvek doplňujúce informácie. Kontrolná 

komisia nezistila žiadne nedostatky vo vyúčtovaniu verejných finančných zdrojov, nepožadovala 

k danej problematike doplňujúce informácie a zobrala na vedomie informácie v predloženom znení. 

 

Ad 3) 

KK uskutočnila priebežnú kontrolu hospodárenia SHS JAMES. Kontrolované boli nasledovné oblasti: 

i. aktuálne zostatky na bankových účtoch SHS – predseda SHS Informoval komisiu o aktuálnych 

zostatkoch ostatných (neštátnych) finančných prostriedkov spolku k dátumu 31.12.2023. 

Neboli zistené žiadne nedostatky. 

ii. Projekty financované z grantových programov - predseda spolku doplnil informácie 

o aktuálnych stavoch projektov, na ktoré spolok získal financie z dotačných programov 

(mobilné lezecké steny, preukazy).  

iii. priebežný peňažný denník SHS JAMES – predmetný dokument je po novom zasielaný 

s mesačnou frekvenciou členom komisie Pri zasadnutí KK poskytol predseda doplňujúce 

informácie k jednotlivým položkám na základe otázok členov KK. Pri kontrole neboli zistené 

žiadne nedostatky.  

 

Ad 4) 

V tomto bode KK  pristúpila k diskusii v týchto oblastiach: 
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i. nákup motorového vozidla Suzuki Vitara  – členovia komisie vzniesli na základe podnetu na 

predsedu spolku dotaz, kedy schválil VV tento nákup, nakoľko táto informácia chýba 

v zápisniciach z VV. V zápisnici je uvedená Predseda spolku objasnil celú genézu vývoja 

situácie, tieto potvrdil aj predseda komisie, ktorý sa zasadnutí VV zúčastňuje. Bolo zistené, že 

informácia o schválení zámeru nákupu služobného vozidla a spôsobu financovania tejto 

transakcie naozaj administratívnou chybou nebola v zápisnici uvedená – bude preto doplnená 

do predmetnej zápisnice z VV. Predseda komisie vypracuje v tomto zmysle list pre VV spolu so 

všetkými dostupnými informáciami preukazujúcimi túto skutočnosť. Tento list s prílohami tvorí 

ako príloha súčasť tejto zápisnice. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK žiada predsedu spolku A. Paceka, aby zabezpečil doplnenie zápisnice zo zasadnutia VV č. 02/2024 

tak, aby v príslušnom bode bolo uvedené aj hlasovanie členov VV a výsledné uznesenie VV vo veci 

schválenie kúpy služobného motorového vozidla a spôsob financovania tejto transakcie. K danej 

požiadavke vypracuje predseda komisie list členom VV a list odošle členom VV obratom. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

ii. Prizývanie všetkých členov komisie na zasadnutia VV – predseda spolku navrhol, aby boli 

pozvánky na zasadnutia VV SHS JAMES pravidelne zasielané všetkým členom KK. Súčasne 

navrhuje aj zasielanie informácií zo zasadnutí jednotlivých komisií spolku členom kontrolnej 

komisie. Po krátkej diskusii sa spoločne prišlo k záveru, že odosielanie informácií pre VV bude 

dostatočné. Predseda komisie upozornil, že je nutné, aby toto schválil aj samotný VV. Predseda 

spolku vyjadril presvedčenie, že to nebude problém. Týmto krokom sa predíde akýmkoľvek 

pochybnostiam a nedorozumeniam v interpretácii uznesení VV. Predseda spolku predloží 

tento návrh na najbližšom zasadnutí VV dňa 26. 4. 2024. 

iii. Peter Frankovič vzniesol pripomienky k designu a funkcionalite nových plastových 

preukazov SHS JAMES – predseda spolku vysvetlil všetky súvisiace funkcie preukazu aj do 

budúcna. Súčasne predseda spolku uviedol, že celkovo sa grafika a propagácia SHS JAMES 

aktuálne rieši.  

iv. Predbežný plán práce na rok 2024 - predseda kontrolnej komisie avizoval, že pokiaľ bude 

schválený návrh predsedu spolku o prizývaní všetkých členov kontrolnej komisie na zasadnutia 

VV, predpokladá pravidelné prezenčné zasadnutie samotnej kontrolnej komisie 2x ročne – 

vždy v septembri po lete a v apríli pred Valným zhromaždením za predpokladu, že bude 

dokončené vyúčtovanie predchádzajúceho roku. Komisia naďalej bude zasadať operatívne 

v prípade, že bude relevantný dôvod na jej zasadnutie. 

 

Predseda kontrolnej komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. Rokovanie komisie 

bolo ukončené o 11.20 hodín. 

 

Vypracoval: 

 

Jiří Jeřábek, MBA – predseda kontrolnej komisie 

 


